
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr  11 /2004  w dniu 23 czerwca 2004 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 : 30 zakończono o godz. 18:30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Mirosława Nowak     
- Przewodnicząca Komisji 

 
obecna 

 2. 
  

Jerzy Springer     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
          - Sekretarz Komisji 

 
obecna 

4. 
 

Józef Sulikowski     
obecny 

5. Andrzej Bielecki 
 

 
obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

 
obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

 
obecny 

8. Jacek Brzostowski 
 

 
nieobecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
       

1. Jacek Brzostowski  

2. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

3. Vice Starosta – Michał Piechocki 
 

4. ______________________________ 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Otwarcie 
 
1.2. Powitanie gości 

 
1.3. Omówienie materiałów na sesję                   

 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 
 
 
      

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

__________________________________________________________________________ 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
Przewodnicząca  Komisji przedstawiła materiały sesyjne. Przewodnicząca jak i członkowie 

komisji wymieniali swoje opinie akceptacje bądź uwagi. 

Tematem dyskusji był temat tworzenia nowych szkół od nowego roku szkolnego września  

2004r.  wyjaśnili wice Starosta Michał Piechocki i Starosta  Józef Sulikowski. Tematem 

spornym było zapewnienie środków na funkcjonowanie tych nowych utworzonych szkół.  

Opinia Komisji była taka by środki na ten cel były zagwarantowane. Stąd Komisja wyszła z 

wnioskiem do Zarządu, treść wniosku w rubryce protokółów. 

 W temacie informacji złożonej przez ZOZ o realizacji zaleceń. W temacie informacji 

złożonej przez ZOZ o realizacji zaleceń pokontrolnych Komisja nie mogła zająć stanowiska 

ze względu na informacje Starosty, że Zarząd nie przyjął tej informacji ZOZ-u i dał do 

uzupełnienia. Komisja wobec tego ustosunkuje się do opinii ZOZ po przyjęciu przez Zarząd 

Powiatu. 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
   5.1 Zapytania 
   
   Nie było  
 
   _______________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

 
    5.2 Opinie 
   
           
     ________________________________________________________________________ 

     ________________________________________________________________________ 

     ________________________________________________________________________ 

    _________________________________________________________________________ 

 
   5.3  Stanowiska 

 
Nie było 
 
__________________________________________________________________________ 

__________________________________________________________________________ 

__________________________________________________________________________ 

 

5.4 Wnioski 
        
    Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu o wystąpienie o zwiększenie subwencji 

oświatowej dla utworzenia proponowanych przez Zarząd Szkół. Przyznanie ich będzie 

gwarantem zapewnienia środków na funkcjonowanie szkół. 

 

 

Protokołował/ Protokołowała :    Przewodniczący Komisji : 

 

___________________________                    ____________________________ 

/ Irena Wojewódzka-Kucz/                                                        / Mirosława Nowak/ 

 



 

 

 


